



Protokoll

Humanistiska och teologiska studentkåren vid
Lunds universitet

Fullmäktige 2

2020-10-15

Närvarande ledamöter

| | |
|------------------------|---------------------------------|
| Lovisa Nylund | <i>Ledamot, from §8</i> |
| Mia Huovilainen | <i>Ledamot, valberedning</i> |
| Lotta Flink | <i>Ledamot</i> |
| Marina Hansson | <i>Ledamot</i> |
| Joakim Cnattingius | <i>Ledamot</i> |
| Rebecca Ferding | <i>Ledamot</i> |
| August Lindberg | <i>Ledamot</i> |
| Simon Martinsson | <i>Ledamot</i> |
| Anja Sundqvist-Axelsen | <i>Ledamot</i> |
| Katarina Davidsson | <i>Ledamot, styrelsen</i> |
| Sofie Gustafsson | <i>Ledamot, styrelsen</i> |
| Nora Carlsson | <i>Ledamot, styrelsen</i> |
| Emma Svensson | <i>Suppleant, kårordförande</i> |
| Axel Lindberg | <i>Suppleant, VKOU</i> |
| Josefin Malmberg | <i>Suppleant, VKOS</i> |

Ständigt adjungerade

| | |
|----------------------------|--------------------------------|
| Saga Cornelius | <i>Mötesordförande</i> |
| Elisabeth Jensen Haverling | <i>Mötessekreterare</i> |
| Amanda Bjernestedt | <i>Sakrevisor, tom §14</i> |
| Carl-Johan Mellin | <i>Styrelsen, tom §12</i> |
| Anton Skäppegård | <i>Studentrådsordf tom §12</i> |

SC E.JH J.C SM
... ms ko ju ju
mo ms ko ju ju

Fullmäktigemöte 2

*Digitalt via Zoom
15 oktober 2020*

1 Mötets öppnande

Mötesordförande Saga Cornelius förklarade mötet öppnat klockan 17.35.

2 Justering av röstlängden

11 ordinarie ledamöter och 3 suppleanter var närvarande. Röstlängden justerades till 11 ordinarie ledamöter och 3 suppleanter.

3 Val av justeringspersoner, övriga mötesfunktionärer och justeringstid

Axel Lindberg nominerade Joakim Cnattingius och Simon Martinsson till justeringspersoner. Joakim och Simon godtog nomineringarna.

Fullmäktige beslutade

att välja Joakim Cnattingius och Simon Martinsson till justeringspersoner tillika rösträknare.

att efter en veckas tid från tillfället då protokoll skickats ut, finna protokollet färdigjusterat. Justerat protokoll signeras i sin senaste form senast en vecka efter det att ordförande meddelat att protokollet är färdigt för påskrift.

4 Mötets behöriga utlysande

Kallelse skickades ut 28 september och handlingar skickades ut den 8 oktober.

Fullmäktige beslutade

att välja anse mötet behörigt utlyst.

5 Fastställande av föredragningslistan

Fullmäktige beslutade

att fastställa den utskickade föredragningslistan.

SC E.J.H. W. J.C.S.M.
mo ms ko ju ju

6 Adjungeringar

Inga adjungeringar förelåg.

Ärendet lämnades utan åtgärd.

7 Föregående mötesprotokoll

Bilagor:

1a) *Protokoll FUM 1 200915 SIGNERAT*

Fullmäktige beslutade

att lägga protokoll för FUM 1 för verksamhetsåret 20/21 till handlingarna.

- **Ordningsfråga:** Lovisa Nylund anslöt till mötet. Röstlängden justerades till 12 ordinarie ledamöter och 3 suppleanter.

8 Information

Bilagor:

2a) *Ordförande rapport*

2b) *Ekonomisk rapport*

2c) *VKOS rapport*

2d) *Rapport Novischperioden HT20*

2e) *Personlig rapport VKOU 20201008*

2f) *GUN-rapport 280920*

2g) *Ansägelse GUN*

2h) *Sammanställning HTS Ordförande*

2i) *VKOU Sammanställning till FUM*

2j) *Sammanställning VKOS 191022*

a) Information från presidiet

Presidiet hade skrivit enskilda rapporter som fanns bilagda i handlingarna.

Emma Svensson informerade om att hon haft möte med chefen för HT-biblioteken för att diskutera digitalisering. På det senaste mötet inför universitetskollegiet diskuterades kravprofilen för den nya prorektorn som snart ska väljas.

Josefin Malmberg informerade om att studiesociala utskottets senaste rapport om studieplatser har lyfts och diskuterats med chefen för Driftenhet HT, Charlotte Tornbjer. Ämnet har också lyfts i fakultetens coronagrupp vilket har resulterat i att fler salar kan användas som grupperum. Frågan om studieplatser ska även diskuteras vidare på universitetsgemensam nivå. Studentlunds jubileumsbal som skulle ägt rum i november har blivit inställd. Fullmäktige frågar om hur planerna ser ut inför Lunära högtiden. En uppdatering kommer på nästa möte.

SC E.J.H. J.C.S.M.
mo ms ko ju ju

Axel Lindberg informerade om att utbildningsutskottet har fortsatt arbetet med att konkretisera nästa fokusfråga. Fullmäktige frågar om hur arbetet med Lunds universitets allians (LUA) har gått och vilka alternativ till samarbete som finns. Inga andra etablerade samarbeten finns, men årets delegation till Sveriges förenade studentkårers fullmäktige har diskuterat möjligheten att starta nationella samarbeten med kårer som representerar studenter från humanistiska och teologiska ämnen.

Presidiet har också skickat ut en sammanställning över vilka arbetsuppgifter respektive presidial har för att underlätta för fullmäktige att förstå de rapporter som skickas ut till varje sammanträde.

b) Studentrepresentanter

Studentrepresentanterna i grundutbildningsnämnden (GUN) hade skickat in en skriftlig rapport.

En representant i GUN har av sagt sig sin post och den platsen är nu vakant.

c) Övrig information

Skriftliga rapporter om ekonomin och den nyligen avslutade novischperioden hade skickats ut med handlingarna.

Emma Svensson informerar om att styrelsen den 14 oktober öppnade ett nytt kostnadsställe för verksamhetsfonden, i enlighet med den ekonomiska policyn. Kåren har även fått en inbetalning från Terminräkningsföreningen på cirka 100 000 kr för medlemsintäkter. Bokslutet planerades att vara klart denna vecka, men det drar ut lite på tiden hos redovisningsassistenten.

Novischperioden gick bra och runt 130 betalande novischer deltog. En ekonomisk rapport kommer på nästa möte.

9 Revidering av språkpolycyn

Bilagor:

3a) Motion språkpolycyn

3b) Språkpolicy med spårade ändringar

Anton Skäppegård föredrog ärendet.

Diskussion.

August Lindberg yrkade på

att lägga till "Individuella studentråd får, i samråd med styrelsen, besluta att upprätta protokoll på engelska tillsammans med eller istället för på svenska. Tillåtelse att skriva protokoll på engelska gäller som längst till slutet på pågående verksamhetsår eller tills det att styrelsen drar tillbaka tillåtelsen, beroende på vad som inträffar först." efter meningen "Alla HTS protokoll, beslut, föreskrifter, verksamhetsberättelser och liknande dokument ska upprättas på svenska." i HTS språkpolicy.

SC EJM M JC SM
mo ms ko ju ju

Anton Skäppegård och Axel Lindberg jämkade sig med August Lindbergs yrkande.

Fullmäktige beslutade

att bifalla August Lindbergs yrkande.

10 UU-rapport: Vad står på schemat idag?

Bilaga:

4a) PM – Vad står på schemat idag?

4b) Vad står på schemat idag? – en uppföljning på Tomma scheman

Axel Lindberg föredrog ärendet.

Diskussion.

Fullmäktige beslutade

att ställa sig bakom rapporten *Vad står på schemat idag? – en uppföljning av Tomma Scheman* av utbildningsutskottet 19/20.

- **Ordningsfråga:** Saga Cornelius yrkade på 10 minuters paus. Fullmäktige biföll Saga Cornelius yrkande. Mötet ajournerades till 19.00.

11 Förslag på förändring i ordförandes arbetsuppgifter: löne- och skattehanteringen

Bilagor:

5a) PM *Förflyttning av skatte- och lönehantering*

5b) *Verksamhetsplan 2020/2021 (antagen 20200520 och 20200915)*

Emma Svensson föredrog ärendet.

Diskussion.

Emma Svensson yrkade på

att ålägga kårordförande att utföra följande punkter under "Sammanfattning" för att fullmäktige ska kunna fortsätta undersöka om HTS ska lägga över skatte- och lönehanteringen till en extern part till nästa fullmäktigesammanträde.

Fullmäktige beslutade

att bifalla Emma Svenssons yrkande.

SC EJK JJ SM
mo ms ko ju ju

Emma Svensson skickade in följande protokollsanteckning:

"Följande punkter ska jag, kårordförande, skicka in till nästa fullmäktige.

- *En kostnadskalkyl efter samtal med ekonomibokföringsassistenten,*
- *Ett förslag på en revidering av det befintliga bokföringsassistansavtalet,*
- *Skriftligt resonemang på uppskattad minskad arbetsbörda och eventuell förändring av arbetsuppgifter. "*

12 Projekt med HTDR, uppföljning från förra verksamhetsåret

Bilaga:

6) Samarbete med HTDR

Emma Svensson föredrog ärendet.

Diskussion.

Fullmäktige ansåg punkten behandlad.

13 Sexmästarens roll i novischperioden

Bilaga:

7) PM Utredning sexmästarens roll under novischperioden

Josefin Malmberg föredrog ärendet.

Diskussion.

- **Ordningsfråga:** Josefin Malmberg yrkade på streck i debatten. Fullmäktige **biföll** Josefin Malmbergs yrkande.

Josefin Malmberg drog tillbaka yrkandet som skickades med i handlingarna.

Josefin Malmberg yrkade på

att lägga VKOS att ta till sig fullmäktiges åsikter, ge förslag på förändringar i reglementet enligt detta, fortsätta med utredningen och återkomma med dessa till nästa FUM.

Fullmäktige beslutade

att bifälla Josefin Malmbergs yrkande.

Josefin Malmberg skickade in en protokollsanteckning som återfinns i slutet av protokollet som Bilaga 1.

SC EJM GJ J.C SM
mo ms ko ju ju

- **Ordningsfråga:** Saga Cornelius yrkade på 12 minuters paus. Fullmäktige **biföll** Saga Cornelius yrkande. Mötet ajournerades till 20.50.

14 Maktbalans

Bilaga:

- 8) *Maktbalans-diskussion inledande för 20/21*

Emma Svensson föredrog ärendet.

Diskussion.

Fullmäktige ansåg punkten behandlad.

15 Nästa mötestider

Bilaga:

- 9) *PM Förslag på tider*

Emma Svensson föredrog ärendet.

Diskussion.

Fullmäktige ansåg punkten behandlad.

16 Övriga frågor

Emma Svensson och Axel Lindberg har skrivit en kärkrönika i Lundagård. Presidiet uppmuntrar ledamöter och kärmedlemmar att skicka in motioner till kommande fullmäktigesammanträden. Emma Svensson upplyser också om att det är möjligt att motkandidera till vakanta poster.

Lotta Flink, sexmästare, uppmuntrar intresserade fullmäktigeledamöter att anmäla sig till halloween-sittningen.

17 Mötets avslutande

Mötesordförande Saga Cornelius förklarade mötet avslutat klockan 21.26.

SC EJM Cu JCSM
mo ms ko ju ju

Saga Cornelius

Saga Cornelius
Mötesordförande

Emma Svensson

Emma Svensson
Kårordförande

EJH

Elisabeth Jensen Haverling
Mötessekreterare

Simon Martinsson

Simon Martinsson
Justeringsperson

Joachim Cnattingius

Joachim Cnattingius
Justeringsperson

SC *EJH* *EM* *J.C.* *SM*
... ..
mo ms ko ju ju

Bilaga 1

Protokollsanteckning från Josefin Malmberg, ärende §13:

- Något som verkligen behövs göras är att förtydliga de olika posterna för att göra arbetet enklare, och i så fall göra förändringar i både reglementet och postbeskrivningarna
- En fråga som kom upp flera gånger var varför arvodering är inblandat. Åsikter som kom upp är att det kan vara dumt att arvodera en ny post, när det finns många andra poster som också kräver mycket tid och i så fall kan vara värda att arvodera. En risk för att det blir en slippery slope.
- Det kan vara bra att undersöka VKOS syn på detta och höra med tidigare VKOS hur de tycker att arbetet har fungerat, vad som kan utvecklas etc.
- 2020 är ett speciellt år och det kan vara dumt att göra förändringar baserat på detta året.
- En förändring i hur novischamiralen ska arbeta skedde 18/19. Det har inte riktigt skett någon uppföljning och utvärdering på hur detta har gått, vilket kan vara bra att göra innan man påbörjar en ny utredning.
- I reglementet står det att sexmästaren ska delegera uppgifter till fixarna för att underlätta sitt arbete, detta bör implementeras mer och testas.
- En poäng som kom upp är att vi tyvärr har svårt att fylla våra poster och därför kan det vara dumt att skapa en ny post. Detta blev dock besvarat med att vi sällan har svårt att fylla de studiesociala posterna
- Pga av corona kommer fakulteten förmodligen inte godkänna en äskning på mer pengar.

SC EJM WJ JCSM
mo ms ko ju ju